

조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식
Military Parade Held in Celebration of the
70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War
庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式



조선민주주의인민공화국의 영원한 전승의 명절인 7월 27일 저녁 수도 평양에서는 위대한 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식이 성대히 거행되었다.

열병식은 위대한 영웅정신과 투쟁기풍으로 사회주의전면적 부흥발전을 가속화하며 반제반미성전에서 김정은시대의 새로운 전승신화를 창조해나갈 조선인민의 억척불변의 의지를 힘있게 파시하였다.

조선민주주의인민공화국 국가우표발행국에서는 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식을 반영한 우표들을 발행하였다.

50원 우표: 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(1)

50원 우표: 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(2)

70원 우표(소형전지): 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(3)

100원 우표(소형전지): 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(4)

100원 우표(소형전지): 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(5)

100원 우표(소형전지): 조국해방전쟁승리 70돐경축 열병식(6)



Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War

A grand military parade took place in Pyongyang, the capital of the DPRK, on the evening of July 27, the eternal war victory holiday of the DPRK, in celebration of the 70th anniversary of the great victory in the Fatherland Liberation War.

The military parade demonstrated to the world the unshakable will of all the people of the DPRK to accelerate the overall prosperity and development of socialism and create a new myth of war victory in the era of Kim Jong Un in the sacred war against the US-led imperialists in their great heroic spirit and fighting traits.

The State Stamp Bureau of the DPRK has issued stamps reflecting the military parade held in celebration of the 70th anniversary of victory in the Fatherland Liberation War.

50 won stamp: Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (1)

50 won stamp: Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (2)

70 won stamp (souvenir sheet): Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (3)

100 won stamp (souvenir sheet): Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (4)

100 won stamp (souvenir sheet): Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (5)

100 won stamp (souvenir sheet): Military Parade Held in Celebration of the 70th Anniv. of Victory in the Fatherland Liberation War (6)



Sp5521



Fp5521

庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式

朝鲜民主主义人民共和国永恒的战胜节日7月27日晚，庆祝伟大的祖国解放战争胜利70周年阅兵式在首都平壤隆重举行。

庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式向全世界彰显朝鲜人民发扬伟大的英雄精神、斗争风气，加快社会主义全面复兴发展，在反帝反美圣战中创造金正恩时代新战胜神话的坚强意志。

朝鲜民主主义人民共和国国家邮票发行局发行了反映庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式的邮票。

50圆邮票：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(1)

50圆邮票：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(2)

70圆邮票(小型张)：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(3)

100圆邮票(小型张)：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(4)

100圆邮票(小型张)：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(5)

100圆邮票(小型张)：庆祝祖国解放战争胜利70周年阅兵式(6)



Sp5519-5520



Fp5519-5520

기술적특성

1. 우표(2종)

발행날자: 주체112(2023)년 10월 27일

재고번호: 5519-5520

크기: 64×30mm

액면: 50원×2

도안: 김해영, 홍성일

인쇄방법: 평판

전지구성: 15(3×5)

발행부수: 2/30 000(천공), 2/2 000(비천공)



2. 소형전지(4종)

재고번호: 5521-5524

크기: 92×107mm, 39×51mm(우표),

110×80mm, 54×45mm(우표),

120×90mm, 51×39mm(우표)

액면: 70원, 100원×3

도안: 최철만, 김해영, 홍성일

인쇄방법: 평판

발행부수: 4/20 000(천공), 4/1 000(비천공)

3. 첫날봉투

크기: 176×125mm

도안: 강철우

발행부수: 5/200

Technical Details

1. Stamps (2 values)

Date of Issue: October 27 Juche 112 (2023)

Stock No.: 5519 - 5520

Size: 64 x 30 mm

Denomination: 50 won x 2

Designer: Kim Hae Yong, Hong Song Il

Printing: Offset

Sheet Composition: 15 (3 x 5)

Quantity: 2/30 000 (Perf.), 2/2 000 (Imperf.)

技术特性

1. 邮票(2种)

发行日期: 主体112(2023)年10月27日

编 号: 5519-5520

邮票规格: 64×30mm

面 值: 50圆×2

设计者: 金海英、弘成日

版 别: 胶印

整版形式: 15(3×5)

发行数量: 2/30 000(有齿), 2/2 000(无齿)

2. Souvenir sheets (4 values)

Stock No.: 5521 - 5524

Size: 92 x 107 mm, 39 x 51 mm(stamp),

110 x 80 mm, 54 x 45 mm(stamp),

120 x 90 mm, 51 x 39 mm(stamp)

Denomination: 70 won, 100 won x 3

Designer: Choe Chol Man, Kim Hae Yong,
Hong Song Il

Printing: Offset

Quantity: 4/20 000 (Perf.), 4/1 000 (Imperf.)

2. 小型张(4种)

编 号: 5521-5524

邮票规格: 92×107mm, 39×51mm(邮票),

110×80mm, 54×45mm(邮票),

120×90mm, 51×39mm(邮票)

面 值: 70圆, 100圆×3

设计者: 崔哲万、金海英、弘成日

版 别: 胶印

发行数量: 4/20 000(有齿), 4/1 000(无齿)

3. FDC

Size: 176×125 mm

Designer: Kang Chol U

Quantity: 5/200

规 格: 176×125mm

设计者: 江哲友

发行数量: 5/200

Order Form 订单

Full name 全名:

Full address 地址:

Stock No. 库存 编号	Division 分类		Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计
5519- 5520	Stamps 邮票	Perf. 有齿	Mint 新票	0.45x2	
			Used 旧票	0.45x2	
			FDC 首日封	1.30	
		Imperf. 无齿	Mint 新票	0.90x2	
			Used 旧票	0.90x2	
			FDC 首日封	2.20	
5521	Souvenir sheet 小型张	Perf. 有齿	Mint 新票	0.64	
			Used 旧票	0.64	
			FDC 首日封	1.04	
		Imperf. 无齿	Mint 新票	1.28	
			Used 旧票	1.28	
			FDC 首日封	1.68	
5522- 5524	Souvenir sheets 小型张	Perf. 有齿	Mint 新票	0.91x3	
			Used 旧票	0.91x3	
			FDC 首日封	1.31x3	
		Imperf. 无齿	Mint 新票	1.82x3	
			Used 旧票	1.82x3	
			FDC 首日封	2.22x3	
Total 总计					

Cash Paypal Bank remittance
 I wish to regularly receive information about the products of Korean stamps and special offers by e-mail.

现金 微信 银行转账
 我希望通过电子邮件定期接收与朝鲜邮票有关的信息。

To place your orders, please contact us at the following address :

Korea Stamp Corporation
 Yonggwang Street, Central District
 Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址 :

朝鲜邮票社
 朝鲜民主主义人民共和国
 平壤市中区荣光大街

<http://www.korstamp.com.kp>
 Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427

E-mail: stamp@star-co.net.kp
 E-mail: stampdealerlink@163.com
 (Chinese Branch)
 (中国分社)

E-mail: jugwangjang@gmail.com
 (Russian Branch)
 (俄罗斯分社)

No.: 23088009542